
 

Svar interpellation:  

“Ska det kunna finnas hunddagis i Linköping?” 
 
Gunnar Gustafsson (MP) har i en interpellation ställt följande frågor till mig, här följer mina 

svar: 

 

● Ser kommunalrådet några snabba lösningar för att på kort sikt säkra att 

hunddagis kan finnas i Linköping? 

Om det bedöms lämpligt att för en period bedriva hunddagisverksamhet i lokaler som 

ligger i eller i nära anslutning till staden kan ett tidsbegränsat lov eventuellt beviljas.  

 

● Hur ska vi långsiktigt lösa situationen för hunddagis och veterinärkliniker i 

Linköping?  

Planmässigt har en hunddagisverksamhet endast möjlighet att få permanent bygglov 

där detaljplanen anger djurhållning. Inom tätorten Linköping finns inga detaljplaner 

för hunddagis och därför är det inte möjligt att få permanent bygglov för en sådan 

verksamhet inom det området. Det finns dock två möjliga öppningar för ett eventuellt 

permanent lov inom tätorten. 

 

Den ena är om verksamheten kan anses utgöra ett lämpligt komplement till den 

användning som anges i detaljplanen (enligt Plan- och bygglagen 9 kap. 31c §). Det 

handlar då om att verksamheten ska anses lämpligt som komplement till exempelvis 

många bostäder i ett område samt att den är anpassad så att den kan samexistera med 

de andra funktionerna och inte störa för mycket. Bedömningen av om ett hunddagis 

skulle kunna utgör ett sådant lämpligt komplement beror dock på den aktuella 

detaljplanen, platsen och den aktuella hunddagisverksamheten. För att utreda detta 

behöver en fastighetsägare ta kontakt med kommunen så att en sådan process kan 

inledas.  

 

En annan öppning för ett permanent lov är om en fastighetsägare ansöker om, och 

bekostar, en ändring av detaljplanen. 
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